
Coordinació Districtes

        Acta aprovada a la sessió 3/2022 del Consell. Signada digitalment per la regidora
Jennifer Ramírez Porras en data 19 d’octubre de 2022

ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 4

Núm.: 2/2022
Caràcter: ORDINARI
Data: 12 de juliol de 2022
Horari: De 18.30h a 20.45h
Lloc: Centre Cívic Maria Aurèlia Capmany

Hi assisteixen:
Jennifer Ramírez Porras Presidenta
Carles Massallé  Bainad Representant Grup municipal ERC-MES
Jose Antonio Jurado Aljama Representant Grup municipal Tot per Terrassa
Cristina Santos Janeiro Representant Grup Municipal PSC
Esther Nosas Buenacasa Representant AV Ca n’Aurell
Mª Amparo Santamaria Tejada Representant Suplent AV Les Martines
Xavier Carrobé Capella Representant AP Sector Vista Alegre de Terrassa
Miquel Losada Férriz Representant AV Roc Blanc
Pere Macià Sabaté Representant AV La Maurina
Diego López Sánchez Representant  AV Can Palet de Vista Alegre
Miquel Armengol Barniol Representant Comunitat educativa secundària
Francisco Matilla López Representant suplent AS d'entitats de gent gran
José Ramón Plaza Rodríguez Representant AS d’entitats esportives
Neus Diego Prat Representant Associació Power Lifting
Mónica Rodríguez Alonso Representant AS d'entitats culturals
Natividad Sánchez Lara Representant AS d'entitats capacitats diverses
Franisco Matilla López Representant Suplent Club Gent Gran Districte IV
Yolanda Gomez Linares Representant Suplent Plataforma x La Maurina

Membres excusats:
Maria Teresa Salvo Rifá Representant Grup municipal Junts per Terrassa
Mariona Rierola Carré Associació comerciants 
Membres absents:
Gregorio Ramírez Cañada Representant AV La Cogullada
Juan Navajas Morales Representant Grup municipal Ciutadans
Maria Sofia Camilo Gómez Representant AV Torrent de les Carbonelles
Francisco Vera Granados Representant Plataforma x La Maurina
Carmen Roldán Zambrana Representant AS d'entitats culturals
Leonor Arcos Maldonado Representant AS d'entitats culturals
Daniel Través Cruz Veí barri Can Palet de Vista Alegre
Gregorio Ramírez Cañada Representant AV La Cogullada
Eduardo Mendez Rodríguez Representant Associació Comerciants 
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Isabel Fuentes Carmona Veïna barri La Maurina
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També hi assisteixen:

Miquel Pérez Almudaina
Director de l’Àrea 8 Estructura Territorial i Atenció 
Ciutadana

Jose Luis Linuesa Responsable tècnic serveis a associacions i voluntariat
Manuel Garcia Aragón Tecnic/a de gestio A/B 
Victòria Hernández Cap unitat Promoció de la Gent Gran
Sara Gallès Tecnic/a de gestio A/B 

Àlex Montfort
Director de serveis d’Infància, Families, Joventud i Gent 
Gran

Eladio Martin

Mª Ángeles Bejarano Trujillo Secretària

Ordre del dia:

1. Aprovació de l’acta del Consell Municipal del dia 15 de març de 2022
2. Presentació de la selecció de les propostes del procés participatiu "Amb tu, millorem
la vida del barri. Per una ciutat saludable" 
3.El servei de gent gran al districte 4 
4. Renovació vicepresidència del plenari del Consell Municipal de Districte.
5.Informacions de Presidència

6.Precs i preguntes
7.Consultes de la ciutadania

Desenvolupament de la sessió.

1. Aprovació de l'acta del Consell Municipal del dia 15 de març de 2022

Obre la  sessió  la  presidenta  del  consell,  Sra.  Jennifer  Ramírez  Porras  i  dona  les
gràcies a tots els consellers per la seva assistència. Introdueix el primer punt de l'ordre
del dia. Pregunta als consellers si hi ha alguna esmena a l'acta de l'anterior consell.
Com que no n'hi ha cap, s'aprova l'acta.

2. Presentació de la selecció de les propostes del procés participatiu "Amb tu,
millorem la vida del barri. Per una ciutat saludable" 

Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i recorda que a l’octubre de l’any passat es va
acordar portar a terme un procés participatiu que tenia dos objectius destacats.
El primer era potenciar la participació de la ciutadania, entitats i col·lectius per aconse-
guir uns barris i una ciutat més saludables pensats de manera col·lectiva, passant de
la perspectiva individual a una mirada compartida en el marc dels consells de districte.
El segon, enfortir el paper dels Consells municipals de districte, donar-los a conèixer a
la ciutadania i constituir-los com a espais de deliberació i construcció col·lectiva de
propostes ciutadanes.
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Al novembre i desembre de 2021 la ciutadania va presentar un total de 134 propostes
per al conjunt dels districtes, de les quals 105 van passar a la fase de construcció

 
col·lectiva. El mes de març i fruit de la construcció col·lectiva, vau poder votar cadas-
cuna de les 28 propostes del districte 4 i les vau ordenar per nombre de suports.

Aquesta priorització es va elevar al govern municipal que va emetre un dictamen i avui
els serveis municipals implicats en cadascuna de les propostes ens venen a explicar
els detalls de la seva execució. 

Dir-vos que el govern municipal ha decidit uns criteris comuns per a tots els districtes a
l’hora d’aprovar les prioritzacions: Que fossin 4 per districte, o sigui el mateix nombre
de propostes per a tots els districtes i que tinguessin un mínim del 10% de suports. En
el cas del Districte 4, les 4 propostes aprovades són les següents que podeu veure en
pantalla i que evidentment coincideixen amb la priorització que vau fer:Tallers de sen-
sibilització  ambiental  en el  marc d’una Fira Local  Waste (Terrassa te flow),  Servei
d'acompanyament per a gent gran, millorar la difusió dels projectes del teixit associatiu
i veïnal i la creació d’un espai de ràdio per joves i adolescents.

Pren la paraula el Sr. Manuel Garcia i fa el retorn en referència a la proposta de millora
de la difusió dels projectes del teixit associatiu i veïnal (Annex 1)

Pren la paraula la Sra. Victòria Hernández i comenta que respecte aquesta proposta
havien de conèixer una mica més de que estàvem parlant per poder fer una proposta
en ferm. El  projecte que es demanava era sobre l’acompanyament a les persones
grans i enteníem que des de el servei de promoció de la gent gran estem fent una
sèrie d’accions incloent aquest districte i de la mà de La Caixa i des de la Creu Roja fa
temps que funciona el projecte Sempre Acompanyats i enteníem que aquest era el
projecte per excel·lència molt consolidat en aquest districte que acompanyava a les
persones grans. Quan se'ns va dir  que la proposta va sorgir del món dels avis en va
semblar interessant crear un petit grup de treball amb la coordinadora del districte on
poguessin estar els membres de Sempre acompanyats, els serveis i els agents que
actuen , la treballadora social,  la coordinadora de treball  social del districte i  poder
parlar de quina és la necessitat i a partir d’aquí fer una proposta.

Pren la paraula la Sra. Mª Amparo Santamaria i pregunta si algun altre districte ha
prioritzat aquest projecte o són els únics.

Respon la Sra. Victòria Hernández i diu que al districte 7 hi ha un altre projecte en
relació a necessitats de persones grans. Aquests districtes tenen Barris disseminats i
això ens fa pensar que haurem de fer accions diferenciades.

Pren  la  paraula  la  Sra.  Natividad  Sánchez  i  pregunta  quines  accions  està  fent  el
projecte Sempre Acompanyats al districte 4. Sabem que hi ha un taller de memòria
que el fa la Creu Roja a un grup reduït i només una hora i mitja a la setmana.

Pren la paraula la Sra. Sara Gallès, del Servei de Gent Gran, i explica que el districte 4
s’està  atenent  a  58  persones  des  de  el  Sempre  Acompanyants  directament.  No
obstant això no vol dir que aquestes són les úniques persones que atenen. S’està fent
un seguiment per què hi ha una diferencia important entre viure sol i sentir-se sol i es
fan entrevistes de detecció. Al mes d’octubre s’està preparant tota una programació
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per fer  una aproximació a tota aquesta gent.  En el  cas del Sempre Acompanyats,
l’objectiu es identificar persones que es sentin molt soles i proporcionar les possibilitats
de participar en activitats grupals o activitats dins de la comunitat per que surtin de
casa i es relacionin. Als districtes 5 i 6, de la mà d’una entitat s’ha posat en marxa un
altre grup que el que fa es anar a buscar a la persona a casa seva, portar-la a l’activitat
i  quan acaba tornar-la a casa. Aquest  petit  afegit  d’anar a buscar a la persona ha
aconseguit  vincular  aquesta persona amb l’entitat.  S’estan intentant testejar  models
d'acompanyament diferent per atendre les diferents necessitats dels diferents districtes
i hem de treballar  de la mà dels actors del territori.

Pren la paraula el Sr. Alex Monfort i comenta que les persones que portem el Sempre
Acompanyats podien venir al consell i explicar que fan i de quina manera la comunitat
podria col·laborar.

Pren la paraula la Sra. Natividad Sánchez i demana més informació sobre les activitats
que fan altres col·lectius i entitats del districte.

Pren  la  paraula  el  Sr.  José  Luis  Linuesa  i  posa  de  manifest  que  tot  està  molt
sectoritzat. L’Ajuntament te els seus serveis, de les que pengen les seves entitats i que
estan associades  a  un servei  diferent  i  es  difícil  trobar  aquesta  realitat  territorial  i
s’hauria de trobar un element que permetés cohesionar els projectes de les entitats i la
proposta de qualitat democràtica va en aquesta línia d’intentar sumar el que cadascú
fa individualment i arribi a la majoria de la ciutadania el que fa al districte.

Pren la paraula el Sr. Pere Macià i comenta que no només parlem d’entitats vinculades
a l’Ajuntament, si no que hi ha també de vinculades a la Generalitat i entitats privades
al  districte  que  treballen  dintre  d’aquest  àmbit.  Potser  el  projecte  hauria  d’anar
encaminat cap a un control de tot el que es fa i que les entitats ho sàpiguen i coneguin
les diferents opcions.

Pren la paraula el Sr. Xavier Carrobé i pregunta com es gestionarà això amb el barris
disseminats.

Respon la Sra. Victòria Hernàndez i demana que les entitats que coneixen les realitats
dels territoris ens construeixi un projecte compartit.

Pren la paraula el Sr. Miquel Pérez i comenta que hi ha la taula de disseminats on es
pot tractar aquest tema amb les seves particularitats.

Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i diu que es demanarà a les persones que
porten  el  Sempre  Acompanyats,  Serveis  Socials  i  Gent  Gran  una  reunió  a  finals
setembre per a explicar el projecte i fer difusió.

Pren la paraula la Sra. Cristina Santos i comenta que la proposta que va presentar l’AV
Roc Blanc anava més encaminada a detectar i acompanyar a aquelles persones amb
mobilitat  reduïda,  però  no  per  acompanyar-los  a  fer  activitats  en  grup,  si  no  per
acompanyar-los a comprar o fer trucades per telèfon i per tant entén que la proposta
no era el que planteja el Sempre Acompanyats.

Respon la Sra. Victòria Hernández i diu que d'aquí la proposta de que Serveis Socials
ens acompanyi.
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Pren la paraula el  Sr.  Àlex Monfort  per informar sobre la proposta de creació d’un
espai de ràdio per joves i adolescents i diu que des de el Servei de Joventut hi ha un
projecte que es el Districte Jove. Aquest Districte Jove treballa amb diferents agents
les Taules Tècniques de Joventut però malauradament no arriben a tot el territori i un
d’aquest lloc on no han arribat és el Roc Blanc que és d’on surt aquesta proposta. Des
de  el  servei  s’ha  demanat  una  subvenció  de  una  parella  educativa  que  pugui  fer
prospecció per saber quins interessos tenen realment i a partir d’aquí treballar per a
donar resposta a aquests interessos.

Pren la paraula la Sra. Esther Nosas i comenta si el projecte es semblant al que es fa
a Can Tusell

Respon el Sr. Àlex Monfort i diu que a Can Tusell ja fa molt de temps que funciona
aquest projecte i que des de el servei volen saber si realment al Roc Blanc el joves
volen aquest projecte, d'aquí la proposta de fer un prospecció prèvia.

Pren la paraula la Sra. Natividad Sánchez i comenta que hi ha una barrera entre els
joves del Roc Blanc per traspassar la «barrera» de La Maurina i participar al Districte
Jove  que  sembla  està  més  consolidat  en  aquest  territori  i  pregunta  com  s’està
treballant per trencar aquesta barrera.

Pren la paraula el Sr. Miquel Pérez i diu que les barreres no son només físiques i s’han
de trobar punts d'interès que siguin motivadors.

Pren  la  paraula  la  Sra.  Anna  Crispi  per  explicar  la  proposta  dels  tallers  de
sensibilització ambiental el marc d’una Fira Local Waste (Terrassa té FLOW) i comenta
que moltes de les coses contingudes a la proposta ja s’estan fent des de l’Ajuntament.
En el tema del compostatge i tractament de l’orgànica es pot treballar  en instal·lar
comportadores  les  escoles  i  explicar  als  ciutadans  que  el  compostatge  té  un
descompte en la taxa de residus. Pel que fa a la Fira, es pot integrar a la Setmana
Europea dels Residus que es fa cap a finals de novembre o si no a la Setmana del
Medi Ambient que es fa al juny.

 
Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i comenta que Can Palet de Vista Alegre va
impulsar la Fira Zero Waze que ja han fet la segona edició.

Pren la paraula el Sr.Diego López i comenta que la Comissió de Residus necessita
gent i convida a tothom a sumar-s’hi.

Pren la paraula la Sra Esther Nosas i demana que es facin tallers per apropar tota
aquesta informació.

Respon la Sra. Anna Crispí que ja tenen projectes, xerrades i tallers que poden oferir a
tots aquells que ho demanin.

Pren la paraula la Sra. Jennifer Ramírez i proposa que sigui el consell qui decideixi
quins  tallers  són  interessants  i  on  fer-los  depenent  de  la  demanda.  Pel  tema fira
proposa com a interlocutor al Sr. Diego i en el tema tallers el Sr. Pere Macià i la Sra.
Esther.
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3.El servei de gent gran al districte 4 
 
La presidència cedeix la paraula a la la Sra. Victòria Hernández que presenta el servei
de gent gran al Districte 4. (Annex2)

Pren la paraula la Sra. Mª Amparo Santamaria i pregunta sobre els voluntaris sèniors,
aquelles persones grans majors de 65 anys però molt actius.

Respon  la  Sra.  Victória  Hernández  diu  que  existeix  el  punt  del  voluntariat  on  es
podrien  incloure  aquestes  persones  sèniors,   estan  mirant  de  treballar  amb altres
serveis per donar més visibilització a aquestes accions

4. Renovació vicepresidència del plenari del Consell Municipal de Districte.

S’elegeix, per unanimitat, a la Sra. Esther Nosas Buenacasa com vicepresidenta del
Consell.

5.Informacions de Presidència

La presidència informa que el 19 de setembre es posarà en marxa el servei de trans-
port del taxi a demanda pel barri de Les Martines amb una aplicació específica

Per altra banda informa que el proper cap de setmana es farà la festa major de Can
Palet de Vista Alegre i que a partir del mes de setembre la del Roc Blanc.

Recorda també que han començat les activitats de dinamització que organitzen les di-
ferents entitats del districte de forma conjunta. El passat dissabte es va fer la Riuada
d’entitats Encultura’4 i a partir de setembre es continuarà amb la programació La Mau-
rina organitza el 10 de setembre una activitat amb gossos i el 24 de setembre celebra-
rà l’aniversari de Plataforma x La Maurina. 

Pren la paraula el Sr Carles Massallé i convida a tothom a l’exposició que s’està fent a
la sala d’actes del centre cívic sobre les pioneres feministes.

A continuació es dona resposta a les preguntes que van formular a l’anterior consell.

- En referència a la L12-Flex, quants viatges es realitzen a la setmana?  Quants són
d'expedicions fixes i quants en horari a demanda?

Durant l’exercici 2021 es van fer un total de 6.265 expedicions, 3.757 en horari Flex i
2.508 en horari fixe. 

-Quin és el cost del viatge, tenint en compte benzina, sou del conductor, desgast del
Vehicle…. ? 
 
El cost total de la L12 Flex durant l’exercici 2021 va ser de 213.043,62 €, amb el que
cada expedició té un cost de 34 €.

El total de viatgers durant l’exercici 2021 va ser de 28.699 amb el que el cost per cada
viatger va ser de 7,4 €.
 
-Quin és el cens d'arbres al districte 4, els morts, talats...?
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Us farem arribar per correu electrònic un plànol amb el cens dels arbres i el seu estat

-Quin ús es donarà a l'edifici de l'antiga escola Germans Amat.

S'està treballant un projecte educatiu amb la Generalitat.

-Ens arriben queixes  veïnals  de la  deficient  atenció  a  l'oficina  de l'OAC situada al
centre cívic Maria Aurelia  Capmany.  Diverses queixes de la poca col·laboració per
ajudar, sobretot la gent gran, per facilitar les coses o documentacions diverses. Per
exemple, gent gran amb problemes o sense coneixements d'informàtica que no se'ls
ajuda en tràmits tan senzills com el fraccionament de rebuts diverses vegades.

S’ha traspassat la queixa al Servei d’Atenció Ciutadana per tal de que mirin que ha
pogut passar i no es torni a repetir.

L'associació  de  veïns  i  veïnes  de  la  Maurina  continuem  amb  les  campanyes  de
conscienciació sobre la recollida d'excrements i dilució d'orins de gossos als nostres
carrers.  Volem  proposar  a  l'ajuntament  de  Terrassa  que  iniciï  una  campanya  de
conscienciació al districte 4, o tota la ciutat, sobre aquesta problemàtica. Les darreres
campanyes sembla que no funcionen. Per aquesta raó, proposem que a les zones de
pipi-can i rodalies, posar cartells, vistosos i cridaners per conscienciar sobre aquest
tema.

-Hi ha dos edificis un situat a la Ronda Ponent cantonada amb Calderó de la Barca, hi
ha una tanca trencada on nens/es i persones grans entren a l'interior i és un perill.

Hi ha un expedient de disciplina obert amb el que s’ha requerit en diverses ocasions a
la propietat, Divarian, que realitzi treballs de tancament , neteja... però el titular mai
respon i, per tant, ja té imposades  9 multes. Es valorarà jurídicament si es poden
prendre altres mesures.

-Al Carrer de Santa Maria de Mazzarello hi ha una fàbrica abandonada sense porta
d'entrada, on a l'interior hi ha un buit d'ascensor que és un perill. 

És propietat de Divarian, es va fer una inspecció i estava tot tancat. 

6. Precs i preguntes

Pren la paraula el Sr. Pere Macià i presenta un seguit de preguntes. La presidència
comenta que li seran contestades en el proper consell.

1- Orenetes, Falciots i avions (ocells a la nostra ciutat)……:

En ampliació a la resposta que se'ns va donar del passat CMD4 del dia 21-10-2021, 
en el qual preguntàvem sobre el registre o inventari de nius d'aquests ocells a la nostra
ciutat, i si es realitzaria alguna cosa per a la conservació d'aquestes espècies volem 
suggerir el següent:
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Tal com estan fent a la nostra ciutat, instal·lació de 4 nius al parc Sant Jordi, demanem
l'ampliació d'aquests nius artificials sota els ponts de la riera del Palau. Pensem, 
encara que ho desconeixem, que la despesa d'instal·lació d'aquests nius ha de ser 
relativament baixa. Amb això aconseguiríem que el nostre districte sigui un referent en 
el tema de protecció d'aquests ocells. Facilitar la cria i recuperació d'aquestes 
espècies. 

Les orenetes, falciots i avions comuns són conegudes per menjar grans quantitats 
d'insectes. Segons alguns estudis un sol exemplar pot arribar a ingerir fins a 40000 
mosquits en un sol dia. Són uns insecticides naturals per excel·lència. Per aquest 
motiu, suggerim que s'instal·lin en els ponts de la riera del Palau on proliferen els 
insectes, i la intenció és intentar reduir la quantitat d'ells. 

2- Subvencions a les diferents entitats del districte.

Volem expressar i dir que a data 11 de juliol de 2022, tot i que sabem que han estat
aprovades les subvencions per a les entitats i diferents activitats que es realitzen en
els nostres barris i en el nostre districte, no hem rebut ni un duro. Fa mes de 45 dies
que, en el cas del barri de La Maurina, hem realitzat la nostra festa major, i no hem
pogut pagar algunes despeses ocasiones per aquest esdeveniment. Tenim constància
que aquesta inquietud l'estan, també, tenint altres entitats de diferents districtes de la
nostra ciutat Quan pensa, el nostre ajuntament, donar-nos les subvencions aprovades
a les diferents entitats del districte?. 

3- Rosegadors als carrers en el barri de La Maurina.

Des de l'AV de La Maurina, estem cansats de fer instàncies a l'ajuntament de Terrassa
per  a  fer  petició  de  desratització  de  diferents  zones  del  barri.  Sabem  que  no  és
exclusivament un problema del nostre barri. En un problema, segons apareix en els
mitjans de comunicació local i  en les xarxes socials,  un problema generalitzat  a la
nostra ciutat. Volem preguntar el següent:

El nostre Ajuntament, té previst un pla, a llarg termini, per a intentar reduir el nombre
de rosegadors a la nostra ciutat?.hi ha estudis per a saber on hi ha mes quantitat i
número  d'ells  a  la  ciutat  de  Terrassa,  i  concretament,  en  el  nostre  districte?

4- En el cas que no s'hagi explicat abans….

Quina és la diferència entre un flexy bus i un taxi bus? 

5- A petició dels veïns/veïna usuaris de la zona de lliure circulació de gossos situat al
carrer 22 de juliol del barri de La Maurina, se sol·licita si seria possible la substitució de
les bigues de fusta per  bigues metàl·liques tal  com estan en la  resta de la  ciutat.
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6- A petició dels veïns/veïnes del barri de La Maurina es demana que en la plaça de La
Maurina i en la plaça de l'Assemblea de Catalunya s'instal·lin pèrgoles semblants a la
qual existeix en altres places de Terrassa, per exemple, la plaça del Progres ja que
pràcticament  no  existeixen  ombres  en  aquestes  dues  places.

7- D'altra banda comentar que en les reunions d'aquest CMD4 hi ha gent que assisteix
normalment  i  poden  faltar  esporàdicament  per  algun  tema en  concret,  però  hi  ha
persones  que  s'excusen  sempre.  Demanem que  s'enviï  un  recordatori  a  aquestes
persones i si no estan interessades a estar en aquestes reunions, deixar el seu lloc a
una altra entitat interessada a participar en les reunions del Consell. 

Pren  la  paraula  la  Sra.  Cristina  i  pregunta  en  referència  a  les  propostes  de
dinamització quins criteris ha fet servir el govern municipal a l’hora de prioritzar les
accions  que  es  duran  terme,  quina  es  la  quantitat  econòmica  assignada  a  cada
proposta i si això implicarà la modificació del pressupost d’aquest any ja que algunes
es duran a terme al maig del 2023 i quina serà la data exacta d'execució de cadascuna
d’elles.

Respon la Sra. Jennifer Ramírez i respon que es tracta de les 4 més votades i que
tenien un percentatge superior al 10%. El seguiment es farà a través dels consells  i en
referència als costos es donarà aquesta informació.

Pren la paraula la  Sra.  Ester  Nosas i  demana informació de com està sistema de
l’empremta digital per a què les entitats puguin accedir al Casal Cívic fora de l’horari
habitual.

Continua preguntat, com quedarà el casal de Ca n’Aurell si les activitats del Centre
Cívic Maria Aurèlia Capmany s’hauran de repartir entre el Casal Francisca Redondo i
el de Ca N’aurell?

I per últim, com està el solar de davant de l’escola França? Es podria utilitzar com a
pàrquing, alguna vegada s’ha dit des del govern municipal.

Respon el Sr. Miquel Pérez el projecte d’automatització d’entrada dels Casals Cívics i
està  en  procès.  Des  de  Patrimoni  s’està  treballant  a  nivell  jurídic  el  tema de  les
responsabilitats per que a que les entitats que tinguin clau digital puguin entrar. Està
previst posar-ho en funcionament abans d’acabar l’any.

Pel  que  fa  el  tema  de  diferenciar  les  activitats  dels  centres  cívics  i  de  les  seus
territorials  és  un  projecte  que  s’està  fent  i  que  en  el  cas  concret  del  Districte  4
comprendrà el Maria Aurèlia Campany, el Casal Francisca Redondo i el Casal de Ca
N’aurell.  Hi  haurà  un  repartiment  d’activitats  que  hem  començat  a  treballar  i  que
anirem consolidant, quan estigui a punt us el presentarem però ho fem de la mà vostre
també.
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Sobre el tema del solar, comenta es mirarà amb Territori i es farà arribar   la resposta. 

7. Consultes de la ciutadania

Pren la paraula el Sr. Eladio Martin i  demana una actuació sobre l’edifici  de Santa
Maria  Mazarelo  número  60   i  sobre  l’ocupació  de  les  naus  del  carrer  del  Pare
Llaurador.

Respon la Sra. Jennifer Ramírez que hi ha anat l’arquitecte municipal per a prendre les
mesures adients i s’ha notificat al propietari. Sobre les naus del carrer Pare Llaurador,
es tracta de naus de propietat privada i no es pot actuar amb facilitat.

La Sra. Jennifer Ramírez s'acomiada i dona les gràcies als consellers i conselleres.

La Presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

Secretària               Presidenta

Maria Ángeles Bejarano Trujillo Jennifer Ramírez Porras
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